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Interpelacja

w zwiqzku z odpowiedziq na moiq interperaciq z dnia o2.06.20r.7r. dot. m.rn.
nie pomalowanych tawek na Burwarach proszQ o informaciq, kiedy zostanq
pomalowane wszystkie lawki poniewai koriczy sig sezon letni, roinie liczba opad6w
atmosferycznych a wiqc brak bgdzie mo2liwo6ci malowania , konserwacji drewna.
Pozostawienie w takim stanie jak obecnie lawek spowoduje rozpoczqcie procesu
gnilnego drewna. Nie zostanE wykonane postanowienia w siwz mimo, ie wykonawca
otrzymuje zryczaltowane wynagrodzenie za okres objqty umowq.
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